
                                                                                                 Referat/Svend Aabo 14.05.25                                           

Jan Stensbjerg  Kurt Nymark 

 

Hanne Bæk Olsen  Ole Christensen  

 

Svend Aabo  

 
Punkter på dagsordenen. 

Referat af bestyrelsesmøde.  

Torsdag den 01. maj 2025 

Til stede: Jan Stensbjerg, Kurt Nymark, Hanne Bæk Olsen,  

Ole Christensen og Svend Aabo. 

1. Godkendelse af 

referat. 

Blev godkendt. 

2. Post til foreningen. Brev fra YouSee om prisstigning pr. 1. juli 2025 på 

grundpakken og YouSee Play 10, som skyldes, at folketinget 

har pålagt dem at opkræve moms på ophavsrettigheder. 

Indeholdet af abonnementet er uændret. 

3. Henvendelse fra 

medlemmerne. 

Udvalget for arbejdsdagene foreslår, at de bliver fastlagt til den 

sidste fredag i april og den sidste fredag i september.                

Blev godkendt. 

4. Økonomi. Kurt gennemgik økonomien. Driften kører som forventet, 

investeringerne gennem Nordea har givet et minus på ca.           

kr. 500.000. 

5. Status på 

solcelleprojektet. 

Alle beboere er nu blevet tilsluttet solcellerne og kan se på 

deres app, hvor meget strøm de giver. Vi mangler kun at få 

Smedjen tilsluttet. 

Bestyrelsen arbejder på, sammen med Co2Pro, at få arrangeret 

et par informationsmøder/kurser over 2 dage, så man bedre kan 

forstå og bruge appen.  

 

6. Eventuelt. Ingen emner. 

 

7. Dato for næste møde.  Næste møde er fastlagt til fredag den 5. september 2025 kl. 9.  

 


